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“Indiferent ce faci în viaţă, va fi nesemnificativ. Dar e foarte

important să o faci”. Mahatma Gandhi

Doar doi dintre cei 16
asigurători generali din
România acoperă riscul
cibernetic pentru persoane
juridice, iar o a treia
intenționează să intre în
această piață, arată o analiză
realizată de Autoritatea de
Supraveghere Financiară
(ASF). Asta în condițiile în care
pierderile cauzate de riscuri
cibernetice sunt estimate la
aproape 0,5% din PIB-ul
mondial. „Una dintre temerile
asigurătorilor este maturitatea
scăzută în domeniul securității
informatice, la nivel național,
care le-ar putea produce
pierderi semnificative“, spune
coordonatorul InsurTech HUB
din cadrul ASF, Călin Rangu,
citat de hotnews.ro. Alertele de
securitate cibernetică au
crescut cu 25%, în 2017, față
de 2016, afectând 2,89 milioane

(33,71%) de adrese IP unice
din România; peste 10% (14,33
milioane) dintre alertele
procesate se referă la sisteme
informatice compromise,
conform raportului CERT-RO.
Analiza ASF a relevat că printre
riscurile acoperite de astfel de
produse de asigurare se
numără răspunderea pentru
scurgerea de informații (inclusiv
pierderea datelor personale
colectate), costurile generate
de scurgerile de informații
(inclusiv notificări și analiză
criminalistică), răspunderea
pentru securitatea rețelelor și
pentru sisteme compromise
(inclusiv atacuri DDOS),
răspunderea media, pentru
publicații digitale, întreruperea
afacerii cauzată de un incident
informatic, costurile de
restaurare a datelor și a
aplicațiilor, comunicarea de

criză pentru reducerea riscului
reputațional, răspunderea
pentru plăți electronice (inclusiv
amenzi și penalități) și
pierderile generate de furtul de
proprietate intelectuală. Printre
principalele motive pentru care
asigurătorii nu se înghesuie în
acest domeniu se numără
reglementările în vigoare,
impredictibilitatea expunerii la
risc, lipsa datelor statistice
privind evenimentele de gen,
lipsa cerințelor obligatorii de
raportare a incidentelor
cibernetice, lipsa sistemelor de
evaluare a riscurilor cibernetice,
lipsa de maturitate informatică a
companiilor, lipsa standardelor
în domeniul securității IT și, nu
în ultimul rând, lipsa cererii.
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Vrei averea unui prinț nigerian?
D-aia nu te-asigură nimeni!

Începând cu data de 1 octombrie, în urma
colaborării dintre Comitetul Olimpic și Sportiv și
Federația Română de Gimnastică, cu sprijinul
Direcției Județene pentru Sport și Tineret, al
cluburilor sportive și al autorităților locale, la
Constanța a fost înființat Centrul Național de
Pregătire a junioarelor pentru gimnastica artistică
feminină. Joi, la Sala „Tomis” din Constanța, a
fost prezentă și Andreea Răducan, președintele
Federației Române de Gimnastică, însoțită de
Alina Drăgan, fosta campioană olimpică dorind
să le vadă pe micuțele gimnaste, 11 la număr, de
la CSȘ 1 și CS Farul Constanța, care fac parte
din Centrul Național de Pregătire. Colectivul
tehnic este alcătuit din opt persoane. Au mai fost
prezente la întâlnirea de joi Elena Frîncu,
membru al Comitetului Olimpic și Sportiv
Român, Magda Rusu, directorul Clubului Sportiv
Școlar Nr. 1 din Constanța, precum și Mihai
Orzan, din partea DJST Constanța.

„Acești copii fac parte din Proiectul „Țară,
țară, vrem campioane!” Am pornit de câțiva ani
buni la drum. Ne bucurăm să-i avem pe cei mai

talentați copii, care au reușit să parcurgă etapele
de verificare din ultimii ani și s-a concretizat
acest lucru în formarea unui centru de juniori la
Constanța. Mai avem un centru la Deva. La
Constanța s-a dovedit încă o dată că sunt copii
talentați și antrenori care încă lucrează cu
pasiune și își fac meseria cu drag. Sper din
suflet să fie un început bun pentru toată lumea și
să ne putem bucura cât de curînd de rezultatele
acestor copii în marile competiții”, a declarat
Andreea Răducan.

Președintele Federației Române de
Gimnastică a recunoscut faptul că ultimele
rezultate nu au fost cele așteptate, dar speră ca
în viitor situația să se schimbe în bine: „Cu
siguranță, traversăm o perioadă foarte dificilă.
Se vede asta și în rezultatele pe care le avem.
Încă am suficient entuziasm și dragoste pentru
gimnastică nesfârșită și trag nădejde că vom
reuși să ne apropiem de ceea ce am fost
cândva”.
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La Sala „Tomis” din Constanța

Andreea Răducan, întâlnire cu
gimnastele junioare din Centrul

Național de Pregătire

Andreea Răducan: „La Constanța s-a dovedit încă o dată că sunt copii talentați”

Director de colegiu
din Constanța,

DESTITUIT!
Inspectoratul Școlar Județean (ISJ) Constanța a

anunțat că, începând de luni, 8 octombrie, Colegiului
Naţional de Arte „Regina Maria“ Constanţa va
rămâne fără director; mai exact, prof. Doiniţa Mitrică
va fi destituită din funcţie. „În urma evaluării activității
manageriale pentru anul școlar 2017 – 2018,
directorul Colegiului a obținut calificativul
nesatisfăcător, calificativ care a rămas la fel și după
reevaluare, în urma contestației“, potrivit
inspectorului școlar general Gabriela Bucovală. De
altfel, prof. Doiniţa Mitrică este singurul director din
județul Constanța care a obținut calificativul
nesatisfăcător. Profesorul se apară pe pagina sa de
socializare: „Sunt foarte mulțumită, chiar ușor fericită,
că se va termina totul. Nu mi-am închipuit niciodată
că unii sunt atât de disperați după funcții, așa de
ahtiați după putere”. Tot ea spune că ”cineva trebuia
să îi ia locul într-o bună zi”. ”Acel timp a venit, nu mai
pot să fiu omul orchestră care lucrează până la
epuizare pentru școala lui (ani de zile). Poate doresc
și alții să facă acest lucru, nu vreau să eclipsez pe
nimeni“, scrie profesorul care a condus ani buni
Colegiul Naţional de Arte „Regina Maria“ Constanţa. 


